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1. Åpning og valg av møteleder 
Visepresident Tarjei Eck-Hansen åpnet møte med å ønske delegatene velkommen til Kretsledermøtet 

2023.  

 

Følgende kretser var representert: 

❖ NBF Rogaland 

❖ NBF Midt-Trøndelag 

❖ NBF Østerdal 

❖ NBF Vestfold 

❖ NBF Troms og Ofoten 

❖ NBF Sør-Trøndelag 

❖ NBF Møre og Romsdal 

❖ NBF Telemark 

❖ NBF Hordaland 

❖ NBF Haugaland 

❖ NBF Buskerud 

❖ NBF Østfold og Follo 

❖ NBF Lofoten og Vesterålen 

I tillegg deltok Tarjei Eck-Hansen fra NBFs styre.  

 

Forslag fra styret på møteleder: 

Tarjei Eck-Hansen 

Vedtak: 

Tarjei Eck-Hansen valgt til møteleder. 

2. Godkjenning av innkalling og dagsorden 
 Vedtak: Innkalling og dagsorden godkjent uten anmerkning. 

3. Velge to representanter til å underskrive protokollen 
Forslag fra styret: 

Anne Berit Indrestrand (NBF Møre og Romsdal) 

Jarle Bogen (NBF Vestfold) 

Vedtak: 

Anne Berit og Jarle valgt uten anmerkning. 

 



4. Regnskap og årsberetning for 2022 med rapport fra revisor og kontrollkomitéen 
Visepresident Tarjei Eck-Hansen gjennomgikk hovedpunktene fra årsberetningen 2022. 

Generalsekretær Allan Livgård gjennom gikk regnskapet for 2022 som viser et underskudd på ca 2,2 

mill kroner. Allan ba delegatene se årsresultatet i sammenheng med årsresultatet fra 2020 og 2021 

(pandemiårene), og at totalen over de tre årene er et lite overskudd.  

 

Jarle Bogen hadde ordet. 

Videre leste Allan opp konklusjonen fra revisorrapporten fra NBFs revisor Ann-Mari M. Juvik.  

Tilslutt gjennomgikk Allan kort budsjettet for 2023 som er laget med et estimert underskudd på 0,7 

millioner kroner. Halvveis i året ligger man noe bedre an, og styret har vedtatt økte startkontingenter 

for SM/NMK og nytt reisereglement for å ytterligere bedre situasjonen.  

Olav Olstad, leder av kontrollkomitéen, gjennomgikk komiteens rapport for 2022.  

Vedtak: 

Møtet tok årsberetning, årsregnskap, rapporter fra revisor og kontrollkomiteen samt budsjett 2023 til 

orientering. Møtet ønsket ikke å gi en rådgivende uttalelse til styret eller innkalle til ekstraordinært 

bridgeting. 

Ordinært kretsledermøte ble avsluttet 18:40. 

5. Åpen diskusjon- og spørsmålsrunde 
Marianne Harding presenterte status og muligheter for Norsk Skolebridge, og utfordret kretsene på å 

finne nye aktuelle miljøer fra og med januar 2024.  

Det var ingen spørsmål fra salen.  

Møtet avsluttet 18:48. 

 

_______________________      _______________________ 

    Anne Berit Indrestrand       Jarle Bogen 

 

 

    ____________________________ 

               Allan Livgård (referent) 

 


